
 

 

Protokoll SMC Västmanland 

Datum 2024-09-03 

Plats Hemma hos Solveig Nilsson kl 18.00-20.30 

 

Närvarande: 
Solveig Nilsson, Malin Alldén, Erik Molin, Kenneth Oskarsson, Monika Söder, Jari Virtanen, 
Anders Helm, Anders Edenskär 

Förhinder: 
Pia Andersson 

 

1 Mötets öppnande 

Ordförande Solveig Nilsson öppnar dagens styrelsemöte, samt valdes till mötets sekreterare. 

 

2 Val av justerare 

Kenneth Oskarsson valdes till att justera dagens protokoll. 

 

3 Föregående protokoll 

Föregående protokoll ligger på hemsidan. 

 

4 Rapporter 

MCT/KUA: 
Styrelsen gratulerar våra nya instruktörer Erik Molin, Christer Ericson och Ulf Danarp. 
Kursverksamheten har funkat bra. En utförlig rapport kommer på styrelsemötet den 29/10, 
med en blick fram mot säsongen 2025. 

Den 25/9 planeras det för en funktionärskörning på Salabanan. Den 19/10 kommer det att 
vara en aktivitet för alla våra funktionärer och instruktörer, som ett tack för allt arbete under 
säsongen. Styrelsen är positiva till att anordna detta för alla funktionärer/instruktörer som 
ställt upp och arbetat på våra kurser. 

Det planeras även för att ha ett möte med distriktets instruktörer. Dels för att prata om årets 
säsong men framför allt för att blicka fram till nästa säsong 2025. 

Styrelsen behöver fundera på hur vi kan få fler medlemmar att vilja vara med som funktionär 
till 2025. Vi har haft många anmälda till våra kurser på Salabanan och vi ökar kursutbudet, så 
vi behöver stärka upp ännu mer inför nästa säsong.  

 



Informatör: 
Styrelsen fick information om att det rullar på i våra sociala medier. Vi får bra respons av 
kursdeltagarna för fina foton under körningarna. 
Vi har dock uppmärksammat att vi inte kommer åt vår smc-mail sedan ett tag tillbaka. Detta 
är problematiskt eftersom bla våra medlemmar behöver kunna nå oss. Vi hoppas kunna lösa 
detta i närtid. 

Touringansvarig: 
Distriktets touringansvarig har deltagit på flertalet resor med Breakless Mc och Bågen MC. 
Det har varit god uppslutning på dagtidstouringarna som Breakless MC anordnar. 

 

 

5 Info från ordförande 

Det sker just nu en omorganisation på SMC. Ny generalsekreterare för SMC är Roger Berzell. 
Jesper Christensen blir SMC:s internationella sekreterare. Hoj-X kommer inte att genomföras 
2025. Hemsidan kommer att uppdateras och beräknas vara klar våren 2025. Det har kallats 
till ett extra årsmöte för SMC riks den 17/11, gällande antagande om nya stadgar. 

Eftersom vår organisation växer och utvecklas så behöver styrelsen fundera på vilka roller 
som vi har och om vi behöver förändra vårt arbetssätt inför 2025. Det sker mkt digitalt och vi 
behöver vara flera som har ansvar för bla hemsidan, mailen, information/kommunikation 
utåt och internt, deltagande på flera olika arrangemang i vårt område. 

  

6 Förslag som styrelsen behöver ta beslut på 

Styrelsen diskuterade ett förslag att hela styrelsen får anmäla sig till Novemberkonferensen 
den 15-17/11, som hålls i Västerås detta år. Riks betalar för 3 personer/distrikt, de övriga får 
distrikten betala för. Eftersom vi kan minimera kostnaderna för hotell genom att vi bor 
hemma, så anser styrelsen att det vore bra om hela styrelsen kan delta på konferensen. 

Beslut: Styrelsen beslutar att låta de som vill från styrelsen anmäla sig till 
novemberkonferensen i Västerås den 15-17/11 2024. 

 

Styrelsen har fått en förfrågan om att deltaga på Trygg-och säkerhetsdag i Hallstahammar 
den 7/9. Arrangemanget hålls på Skantzöbadet under hela dagen och vi får chans att prata 
om vår verksamhet och vårt förebyggande arbete för trafiksäkerhet för alla besökare. 

Beslut: Styrelsen beslutar att vi ska deltaga på dagen i Hallstahammar. Solveig Nilsson och 
Malin Alldén kommer att stå i vår monter. 

 

 

Styrelsen diskuterade ett förslag om att dela ut presentkort/voucher till de som köper ny mc 
hos våra (länets) återförsäljare, Yamaha Västerås, Ducati Arboga och KTM Sala. 
Presentkortet ska gälla för en avrostning eller en knixkurs under 2025. Förslaget är att ge 
varje återförsäljare 50 st var att lämna ut till sina kunder som köper en ny mc. 



Beslut: Styrelsen beslutar att dela ut 50 st presentkort/voucher var till länets mc 
återförsäljare (Yamaha Västerås, Ducati Arboga och KTM Sala), för att lämnas ut till de som 
köper ny mc i deras butiker. Presentkort/voucher gäller för en avrostning eller en knixkurs 
under 2025. 

 

 

7 Övriga frågor 
Inga övriga frågor togs upp. 

 

8 Nästa möte 
Tisdagen den 29/10 kl 17.00-21.00 i Kolbäck. Detta möte kommer enbart att vara ett 
planeringsmöte inför 2025. Vi kommer bla att planera vår kursverksamhet, budget 2025, 
aktiviteter, sociala medier och styrelsens roller. 

Tisdagen den 10/12 kl 19.00 digitalt styrelsemöte. 

 

9 Avslutande av möte 
Ordförande tackar för visat intresse och avslutar styrelsemötet. 

 

 

 

____________________  ____________________ 

Solveig Nilsson (sek)  Kenneth Oskarsson (just) 
 


